
 

  

 

 

Näringslivsråd 230612 
 

Plats: Kommunhuset Vänersborg 
Tid: 17:00-20:00 
 
Närvarande: Maria Engström-Weber, Malin Larsson, Eddie Sandin, Petra 
Ohldin-Lampinen, Kristina Jacobsson, Benny Augustsson, Mats Andersson, Hen-
rik Harlitz, Alicia Johansson (på länk), Lena Tegenfeldt, Andreas Knutsson, Jan-
Erik Aronsson, Karolin Olsson, Stefan Leijon, Madeleine Simonsson, Kristina 
Jacobsson, Patrik Jatko, Sofia Jessen och Gunbritt Reteike  
Dagens gäst: Susann Haggren 
 
 

1. Välkommen till mötet  
Benny hälsade alla välkomna 
 

2. Laget runt  
Kortversion (på grund av en späckad agenda håller vi oss till 2 minuter per per-
son som målbild) 
 
➢ Arbetsförmedlingen 

Alisia informerar om läget på arbetsmarknaden. Fortfarande många som-
marjobb lediga. Just nu en kompetensenkät ute flera kommuner. AF fokuse-
rar mycket på arbetsmarknadsutbildningar. 
 

➢ Brålanda Företagarförening 
Ingen på plats 
 

➢ Fastighetsägarna 
Petra informerade om en prisdialog med Vattenfall utifrån fjärrvärmen och 
justeringen inför året. I Göteborgsområdet har man ett kompetensråd för 
branschen och nu har man börjat prata om att starta det i Fyrbodal. En träff 
om detta ihop med Fyrbodals kommunalförbund planeras i höst. 

 
 

➢ Forum Vänersborg 
Karolin Olsson berättar att det snart är dags för Diggiloo samt Frida Mäss i 
slutet på sommaren.  
 

➢ Företagarna 
Madeleine berättar att Dalslandsresan ihop med Forum Vänersborg ställdes 
in. Samt att en Brottsförebyggande enkät har skickats ut, men få svar hittills. 
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➢ Kunskapsförbundet 
Jan-Erik informerar att studenten är avklarad och att hösten är intressant för 
att se hur söktrycket i det yrkesförberedande programmet blir, många sö-
kande inom samhällsprogrammen. I Fyrbodal ser det ut som flera kommu-
ner slår sig samman i den nya reformen. Inom vuxenutbildningen har man 
tät samverkan med Uddevalla, vilket är bra. 
APL-platser och bra lärare är en utmaning. Det finns ett glapp mellan yrkes-
utbildningar och sökande. Där krävs lite mer insatser. 
Ukrainska flyktingar kommer att kunna studera SFI från hösten. 

 
 

➢ LRF 
Kristina berättar att det är torrt och lantbruket behöver regn. Men i nuläget 
är det inte akut, men det behövs regn. Skogsbrandrisk just nu också. Ägnat 
oss åt att få ut djur och jobbat med växtodling. 
 
 
 

➢ Trestad företagarförening 
Malin var på plats men hade inget ärende idag 
 
 

➢ Visit 
Maria berättade om gästnätternas utveckling. År 2019 var all time higt och 
siffrorna är bättre än så nu. Den svenska kronan är en faktor. Arbetsbrist 
fortfarande, finns många sommarjobb kvar att söka. 
Det går bra just nu är sammanfattningen. 
 
 

➢ Vänersborgsföretagen 
Ingen på plats 
 

➢ Vänersborgs kommun 
 
Benny: 
Fyrbodal har en konferens imorgon på Högskolan om elektrifiering och hur man 
kan samverka över kommungränserna. Pressmeddelande om flygplatsen om 
nya flygbränslet där Trollhättan-Vänersborgs flygplats är först ut i världen med. 
Stadsmiljöavtal, blivit beviljade med 5,5 miljoner med bro över Hamnkanalen.  
Detaljplanen på Hamngatan behöver arbetas med för att bron ska kunna 
komma på plats 2025. Sanden södra jobbar man med. Detaljplanen behöver 
komma på plats. 
 
Mats 
Mats lyfte våld i nära relation, där Vänersborg jobbar med Trollhättan. Det finns 
sjukskrivningar som är relaterad till våld i nära relationer. Det finns hjälp att få 
och där det är viktigt att ställa frågor, finns färdigt frågebatteri att använda. Gäl-
ler både kommun och näringsliv. 
 
 
Eddie 
Det har kommit in 9 bygglov sammanlagt i samband med Artscape. 
Ny industrimark Grunnebo södra. Bättre förutsättningar i detaljplanen. 
Har en ny plan och byggtaxa med ett nytt upplägg. Man har tidigare betalt efter 
hur stort man byggt. Nu blir det lite billigare. 
Man letar lösningar tillsammans med näringslivet med Södra Sanden. 
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Infrastrukturen kring cykelvägar efterfrågades ute i nya industriområdet på Tre-
stad Center. Just nu finns inte något planerat.  
 
Andreas: 
Trafikverket prioriterar inte järnvägsbron, så ersättningsbussar så länge. 
Dalbobron kommer att vara avstängt helt någon natt denna vecka. Räddnings-
tjänst påverkas. Man hoppas att kunna vara klara i vinter. 
Det har varit en skogsbrand på Onsjö 
Samhällsbyggnad går back just nu på grund av ränteläget och andra kostnader 
Påverkar blommor och andra delar som man måste prioritera annorlunda. 
Kommer att påverka underhåll, tex gräsklippning. I år är det tufft, nästa år ännu 
tuffare. Andreas ber om förståelse för att det inte kommer att skötas på samma 
sätt som tidigare. 

 
 
Stefan: 
Tackar alla som varit med att genomföra Aqua Blå, en riktig rekordfestival har 
just genomförts. Lets move med föreningslivet var extra roligt att se att så 
många har vågat testa på och kanske hittar sin plats framöver i någon förening 
 
 
Lena Tegenfeldt 
På fredag kommer landshövdingen, länsstyrelsen 
-grön omställning, civilförsvar och regional utveckling 
Nu är vi över 40 000 personer så både tågfrågor och vägfrågor kommer att dis-
kuteras.  
 
  
Sofia Jessen 
Möte idag med Brålanda Företagarförening om våra Rum, kanske kan man 
söka Leadermedel. Rekryteringsmässa har diskuterats och Opportunity day. 
Näringslivsstrategin förankras just nu inne i organisationen och arbetet fortlö-
per. 
 
 
 

3. Svenskt näringsliv (60 min) 

Svenskt näringslivs enkätsvar har kommit. Dragning av Susann Haggren om 
hur resultaten ser ut.  
 

Paus 10 min 
 

4. Workshop om samverkan (60 min) 

Forum, Fastighetsägarna och Visit  

 
5. Övriga anmälda punkter 

 
6. Tack för idag! 

 
 

 


